
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

Kövér László úr,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Országgyű lés Hivatala

Irományszám 4.1Á (5) g

Érkezett : 2018 FEBR O 5,

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . év i

XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Simicskó István honvédelmi miniszterhez

»Mi indokolja kormánygépek beszerzését?"

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bár Ön több alkalommal sem volt hajlandó válaszolni a Magyar Honvédség merevszárnyas

szállítóképességének helyreállításával kapcsolatos kérdéseimre, a hírek szerint a kormán y

elindította szállítógépek beszerzését, bár els ősorban kormánygépr ől és nem katonai

szállítógépekről van szó. Magam számos alkalommal sürgettem írásban és szóban egyaránt a lég i

szállítóképesség újraépítését, és változatlanul meggy őződésem, hogy legalább annyira szükséges

a nemzeti légi szállítóképesség, mint az, hogy err ő l a szükséges anyagi forrást biztosító magyar

állampolgárok kellő tájékoztatást kapjanak. Az értelmetlen titkolózás - legyen bármi is az oka -

csak rontja a Magyar Honvédség megítélést és árt a honvédelem ügyének . Január 31-én viszont

megérkeztek Kecskemétre a kormány által megvásárolt Airbus A319-es repül őgépek, de az ezeket

bemutató sajtótájékoztatón továbbra sem kerültek fontos kérdések megválaszolásra, ezért kére m

Miniszter urat, válaszoljon a következő kérdésekre :
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1. Milyen eljárásban szerezték be szállítógépeket és milyen cégtő l ?

2. Civil vagy katonai gépként vásárolták-e meg a szállítógépeket ?

3. Pontosan mennyi szállítógépet szerez be a Honvédelmi Minisztérium, és pontosan milye n
típust és milyen ütemezésben ?

4. Pontosan mennyibe kerül a szállítógépek beszerzése, és milyen forrásból fedezik ?

(rendkívüli vagy honvédelmi tárca)

5. Pontosan hol (melyik országban), mennyiért és milyen cég végezte a szállítógépe k
felújítását, átalakítását, festését?

6. Milyen katonai feladatra lesznek alkalmasak a megvásárlásra kerül ő szállítógépek ?

7. Hány céggel tárgyaltak a beszerzésr ől? Mely cégek voltak ezek, és pontosan milyen
ajánlatokat tettek?

8. Milyen szolgáltatások teljesítését vállalták volna az említett cégek ?

9. A nyertes cég milyen szolgáltatások teljesítését vállalta pontosan a szerz ődésben?

10. Pontosan mely cégek fogják végezni a karbantartást?

11. Hogyan fog működni az átképzés és üzemeltetés rendje ?

12. Tervezik katonai szállítógépek (teherrámpával rendelkez ő, légi teherdobásra és
ejtőernyős ugratásra alkalmas) beszerzését is ?

Budapest, 2018. február 5 .

Demeter Márta

(LMP)
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